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      وزراي دفاع ايران و عراق در گفت وگويي تلفني با بررس��ي آخرين 
وضعيت تحولات ميداني عراق و مسائل دو جانبه و منطقه اي بر ادامه 

همكاري دو كشور در مبارزه با تروريسم تأكيد كردند. 
      رئيس فراكس��يون فرهنگيان مجلس با اشاره به تشديد مشكلات 
مديريتي آم��وزش و پرورش به ويژه در ح��وزه مالي گفت: تلاش هاي 
هيئت رئيس��ه مجلس براي رايزني با اس��تيضاح كنندگان بي نتيجه 
بوده است. نقوي حسيني گفت: استيضاح آقاي فاني از مدت ها پيش با 
۶۰امضا به هيئت رئيسه تقديم شده و اگر مجدداً براي جمع آوري امضا 

به صحن بيايد شايد به ۱۵۰ امضا نيز برسد. 
      با تصوي��ب نمايندگان مجلس۱/2 ميلي��ارد دلار از منابع صندوق 

توسعه ملي به تقويت بنيه دفاعي اختصاص يافت. 

جامعتين محور همگرايي ميان اصولگرايان  
سخنگوي جامعه روحانيت مبارز تهران با رد گرايش يافتن جامعتين 
به سمت جبهه پايداري گفت: محوريت همگرايي ميان اصولگرايان 
جامعتين است و تلاش هاي ما نيز در همين چارچوب صورت خواهد 
گرفت و فعاليت هاي ما جهت گيري گروهي و شخصيتي نخواهد داشت. 
به گزارش فارس، حجت الاسلام غلامرضا مصباحي مقدم،  عصر ديروز در 
نشست خبري درباره آخرين جلس��ات اين تشكل اظهار داشت: مقرر شد 
تعداد اعضاي شوراي مركزي به 3۵ نفر افزايش يابد كه البته اين از مصوبات 
سال هاي پيش ما بوده است. وي با يادآوري ارتحال تعدادي از اعضاي شوراي 
مركزي از جمله آيت الله مهدوي كني، آيت الله غيوري و. . . كه حدود ۱۰ نفر 
مي شوند، افزود: نيازمند ترميم شوراي مركزي هستيم و بنا بر اين شد كه اين 

ترميم از طريق انتخاب اعضاي شوراهاي منطقه اي صورت گيرد.  
س��خنگوي جامعه روحانيت مبارز ادامه داد: البته ب��راي انتخاب اعضا 
معيارهايي داريم به علاوه اينكه تاكنون با بعضي از سران گروه هاي اصولگرا 
نشست هايي داشته و براي ائتلاف بيشتر مشورت هايي صورت داده ايم. 
وي با تأكيد بر تداوم همكاري ها با جامعه مدرسين حوزه علميه قم براي 
دست يافتن به ائتلاف حداكثري درباره گنجاندن افراد پيشنهادي از سوي 
رئيس جمهور سابق در فهرست انتخاباتي خود بيان داشت: چنين موضوعي 
مطرح نبوده است. مصباحي مقدم در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره 
به نقل قول مطالبي از آيت الله موحدي كرماني، دبير كل جامعه روحانيت 
مبارز گفت: ايشان عنوان كرده بودند كه درصدد همگرايي ميان مجموعه 
اصولگرايان با محوريت جامعتين هستيم. وي با ابراز اميدواري نسبت به 
برگزاري نشست مشترك با آيت الله مصباح يزدي افزود: تحليل هايي مبني 
بر گرايش جامعتين به سمت جبهه پايداري در رسانه ها مطرح شده بود 

كه مطابق واقع نيست. 

نامه فعالان فرهنگي و رسانه اي به قاضي مقيسه
پرونده    مهدي هاشمي 

مبادا  اسير استمهال طلبي ها شود
جمعي از فعالان فرهنگي و رسانه اي در نامه اي خطاب به قاضي مقيسه 
تأكيد كردند كه مبادا پرونده »مهدي هاشمي« اسير استمهال طلبي ها 

و فشارها شود. 
به گزارش مهر، 33۵ فعال رسانه اي در نامه اي خطاب به محمد مقيسه 
قاضي آورده اند: برخود لازم مي دانند بار ديگر بر اين دغدغه عمومي تأكيد 
كنند كه مبادا اين پرونده  كه مي تواند به ارتقاي عيار عدالت در كش��ور 
اسلامي مان بينجامد و به عنوان سنگ محك عدالتخواهي و عدالت گستري 
مطرح شود، اسير فش��ارها، كوتاه آمدن ها و اس��تمهال طلبي ها يا حتي 

درخواست اقدامات فراقانوني شود. 
فعالان رسانه اي تصريح كرده اند: يقيناً با شناختي كه جنابعالي از مردم شريف 
ايران داريد، مي دانيد همان طور كه در عبور از گردنه هاي صعب العبور نظام 
خون خود و فرزندانشان را فدا كردند، در برابر بي عدالتي هم خواهند ايستاد، 
پس از شما مي خواهيم كه بايستيد و با اراده اي استوار و قاطع، دست هاي 

فاسد آينده را با اجراي قانون و عبرت سازي امروز خود قطع كنيد.   
چندي پيش ابوالفضل ابوترابي، عضو كميسيون قضايي مجلس در گفت وگو 
با خبرگزاري تسنيم درباره فشارهايي كه براي پرونده مهدي هاشمي به 
دستگاه قضايي وارد مي شود، گفته بود: خبرهايي به گوش ما مي رسد كه 
حكايت دارد فشار روي دستگاه قضايي و خانواده قاضي و خود قاضي زياد 
است، تا اينكه در آس��تانه رأي دادگاه، فشارهاي غيرعلني به قوه قضائيه 

جنبه رسمي تر پيداكند.  
روزنامه فرهيختگان و خبرگزاري آنا، دو ارگان رسانه اي دانشگاه آزاد نيز 
با انتشار گفت وگويي از محمود عليزاده طباطبايي، وكيل مهدي هاشمي، 
مدعي شدند كه مهدي هاشمي بهرماني در آستانه تبرئه است. اظهارات 
ً   در گفت وگو با  عليزاده طباطبايي در حالي صورت مي گيرد كه وي اخيرا
ايسنا از ارسال لايحه تكميلي آخرين دفاع موكلش به دادگاه خبر داده و 
تأكيدكرده بود »چون ختم رسيدگي اعلام نشده نمي توان زمان دقيقي را 

براي صدور حكم اعلام كرد.«
 

مديرمسئول روزنامه اعتماد عذرخواهي كرد
مدي�ر مس�ئول روزنام�ه اعتم�اد ب�ا ارائ�ه توضيحات�ي درب�اره 
مصاحب�ه اخي�ر روزنام�ه متبوع�ش ب�ا ابراهي�م اصغ�رزاده، 
ك�رد.  عذرخواه�ي  )ع(  حس�ين  ام�ام  راه  عاش�قان  از 
به گزارش تسنيم، الياس حضرتي نوشته است: در مصاحبه اي كه در مورخ 
93/۱2/۰3 در روزنامه اعتماد با جناب آقاي ابراهيم اصغرزاده صورت گرفته 
و به چاپ رسيده، ظاهراً در سؤالي كه خبرنگار پرسيده بود سوءتفاهمي 
براي تعدادي از عزيزان دلسوز به وجود آمده است. لازم است توضيحاتي 

جهت رفع نگراني و سوءتفاهم ارائه شود. 
۱- در كل متن مصاحبه بارها و بارها مصاحبه شونده ارادت و اعتقاد و باور 
عميق خود را به حضرت امام حس��ين )ع( اعلام كرده و تأكيد كرده كه 
الگوي اصلي جوانان و دانشجويان دهه ۵۰، امام حسين )ع( بوده و از طريق 
كتاب هاي مرحوم شريعتي و شهيد مطهري )حماسه حسيني( اين الگو 
را انتخاب و ابعاد و عمق حماس��ه كربلا را دنبال مي كردند و از اين طريق 
ايمان و باورشان، روز به روز به مبارزه عليه ظلم و جور دستگاه ستمشاهي 
بيشتر مي شد. در مقابل سؤال خبرنگار كه »آيا امروز در ذهن جوانان ما آن 
اسطوره ها كمرنگ شده يا نه« ايشان باز تأكيد بر اين دارد كه جوان ها به رغم 
مباحث جديد و دغدغه هاي جديد همچنان به آن اسطوره ها باور داشته و 

شخصيتي مانند امام حسين )ع(، الگوي آنان است. 
2- در جهت رفع ابهام، شخص آقاي اصغرزاده در صفحه 3 روزنامه اعتماد 
منتشر شده مورخ 93/۱2/۰۵ توضيحات مبسوط و شفافي براي رفع نگراني 

عزيزان دلسوز ارائه كرده اند. 
3- سردبير »اعتماد« در يادداشتي به تاريخ 93/۱2/۰۵ نيز در خصوص 
اينكه ماه اسفند، سالگرد شهادت سرداران رشيد اسلام شهيدان خرازي، 
باكري و زين الدين اس��ت كه الگوي همه آنها آقا امام حسين )ع( بوده و 
جوانان امروز ما هم از اين شهدا و مولايشان الگو گرفته اند، مجدداً تأكيد 

بر اين نكته داشته اند. 
4- تأكيد مي كنم تمامي عشق و علاقه و باورهاي ما به اسلام عزيز و ائمه 
اطهار )ع( و الگوي مبارزاتي و مقاومت ما در مقابل زورگويي هاي استكبار 
جهاني و حمايت ما از محرومين و مستضعفين در جهان و در نهايت فلسفه 
انقلاب اسلامي و راه امام عزيز ما با مشعل فروزان نهضت كربلا داير و برقرار 
بوده و در آينده هم تا ظهور آقا امام زمان )عج( اين مش��عل و كشتي راه 

نجات ما خواهد بود. 
۵- در پايان وظيفه خود مي دانم از اينكه نوع سؤال خبرنگار شائبه و نگراني 

براي عزيزان و عاشقان راه امام حسين )ع( ايجاد كرده عذرخواهي كنم.

صيانت از امام در برابر آفت تحريف 
ادامه از يك 

4- مردم امروز قرائت اصلاح طلبان را بيشتر از قرائت اصولگرايان از امام 
مي پس��ندند.  ۵- اصلاح طلبان بار ها و بار ها گفته اند كه اساس كار آنان 
انديشه امام است و اگر ما مي گوييم اصلاحات! يعني در مقابل انحراف هايي 
كه در نظام از انديشه اصلي كه انديشه امام خميني است پديد آمده است.  
۶- اين حرف دوست عزيز آقاي سحر خيز كه از قول اصلاح طلبان مي زنند 
حرف غلطي است.  7- بعد از آنكه جريان اصلاحات روي كار آمد، تمام بحث 
ما اين بود كه انديشه هاي اساسي امام را عملي كنيم، يعني اصلاح طلبان 
فكر مي كنند كه انديش��ه هاي امام، مظلوم و غريب واقع شده است، بايد 
تلاش كنند اين انديشه ها را دوباره زنده كنند و منطق ايشان را روي كار 
بياورند. به خصوص اينكه تنها از اين كانال ممكن اس��ت كه نسل جديد 
ما بتواند دوباره با امام رابطه بر ق��رار كند، از كانال باز خواني اصلاح طلبانه 
انديشه هاي امام كه در حال انجام است. در حقيقت هدف رساندن امام به 
جايگاهي در نسل جديد است كه نزد خود ما داشت.  8- آقاي محمد رضا 
خاتمي در اين مصاحبه، دليل اصلي بر خورد حضرت امام )ره( با نهضت 
آزادي را، منحصر به مواضع و مخالفت هاي نهضت آزادي در قبال جنگ 
دانسته و مي گويد: اگر امام امروز بودند؛ با اين طبقه و طايفه )نهضت آزادي( 

اينگونه بر خورد نمي كردند. 
 و اما به اقتضاي ظرفيت اين يا دداشت و به تناسب آنچه آمد، به مواردي از 

ديدگاه هاي حضرت امام )ره( اشاره مي شود: 
۱- نكاتي از نامه حضرت امام )ره( به آقاي محتشمي پور در خصوص نهضت 

آزادي عبارت است از : 
الف- نهضت به اصطلاح آزادي طرفدار جدي وابستگي كشور ايران به امريكا 

است و در اين باره از هيچ كوششي دريغ نكرده است. 
ب- نهضت به اصطلاح آزادي صلاحيت براي هيچ امري از امور دولتي يا 
قانون گذاري يا قضايي را ندارند و ضرر آنها، به اعتبار آنكه متظاهر به اسلام 
هستند و با اين حربه جوانان عزيز ما را منحرف خواهند كرد و نيز با دخالت 
بي مورد در تفسير قر آن كريم و احاديث شيعه و تأويل هاي جاهلانه موجب 
فساد عظيم ممكن است بشوند، از ضرر گروهك هاي ديگر، حتي منافقين 

)اين فرزندان عزيز مهندس بازرگان( بيشتر و بالا تر است. 
ج- نهضت به اصطلاح آزادي و افراد آن چون موجب گمراهي بس��ياري 
از كساني كه بي اطلاع از مقاصد شوم آنان هستند مي گردند، بايد با آنها 

بر خورد قاطعانه شود و نبايد رسميت داشته باشند. 
در اين سال ها اصلاح طلبان مدعي خط امام در قبال نهضت آزادي، بر اساس 
نظر امام )ره( عمل كردند يا دقيقاً بر خلاف نظر آن عزيز سفر كرده، از يك 
طرف به تحريف ديدگاه هاي امام در خصوص نهضت آزادي روي آورده  و از 

طرف ديگر به دنبال ميدان دادن و به صحنه آوردن آنان بودند؟ 
2- حضرت امام در خصوص ماهيت حكومت ديني، در كتاب ولايت فقيه 
در صفحه 33 مي فرمايند: »حكومت اس��لامي، نه استبدادي است و نه 
مطلقه، بلكه مشروطه است؛ البته نه مشروطه به معناي متعارف فعلي آن 
كه تصويب قوانين تابع آراي اشخاص و اكثريت باشد، مشروطه از اين جهت 
كه حكومت كنندگان در اجرا و اداره مقيد به يك »مجموعه شرط« هستند 
كه در قر آن كريم و سنت رسول اكرم )ص( معين گشته است. »مجموعه 
شرط« همان احكام و قوانين اسلام است كه بايد رعايت گردد. از اين جهت 

حكومت اسلامي، حكومت قانون الهي بر مردم است.« 
سؤال، اين نگاه امام )ره( به حكومت ديني، با نگاه اصلاح طلبان مدعي خط 
امام و از جمله محمد رضا خاتمي كه به تعبير پايگاه اطلاع رساني جماران 
از بر جس��ته ترين ش��خصيت هاي جريان اصلاح طلبي است و مي گويد: 
»حكومت ديني در منطق امام خميني )ره(، حكومت فقيهان نيس��ت 

حكومت فقيه هم نيست«، چگونه قابل جمع است؟ 
3- حضرت امام )ره(، مكتب مبارزه با ظلم، س��تم، كفر، ش��رك، اسلام 
امريكايي، امريكا و صهيونيس��م بين الملل را پايه گذاري كردند و در اين 
راستا سخنان بسياري دارند، مكتب امام كه ريش��ه در آموزه هاي اسلام 
ناب محمدي )ص( دارد، مكتب مبارزه اس��ت و مبارزه هم س��ختي هاي 
خود، رنج هاي خود و مشقت هاي خود را دارد. مكتب تمامي انبياي الهي 
هم، همين بوده است. قر آن ترسيم كننده صحنه هاي نبرد حق و باطل در 
دوران انبياي قبل از پيامبر اسلام است. در مكتب امام مبارزه با راحت طلبي 
و دنيا گرايي جمع نمي شود. ايش��ان در اين خصوص مي فرمايند:»ملت 
عزيز ما كه مبارزان حقيقي و راس��تين ارزش هاي اس��لامي هستند، به 
خوبي دريافته اند كه مبارزه با رفاه طلبي س��از گار نيست و آنها كه تصور 
مي كنند مبارزه در راه استقلال و آزادي مستضعفين و محرومان جهان 
با س��ر مايه داري و رفاه طلبي منافات ندارد، با الفباي مب��ارزه بيگانه اند و 
آنهايي هم كه تصور مي كنند سر مايه داران و مرفهان بي درد با نصيحت و 
پند و اندرز متنبه مي شوند و به مبارزان راه آزادي پيوسته يا به آنان كمك 
مي كنند آب در هاون مي كوبند.« ام��ام )ره( در پيام به مهاجران جنگ 
تحميلي در تاريخ ۱3۶8/۱/2 با تذكر به مسئولان كه بايد بدانند، انقلاب 
اسلامي محدود به ايران نيس��ت و اين انقلاب نقطه شروع انقلاب بزرگ 
جهان اسلام است، در مورد سختي هاي اين راه و اينكه ملت ايران راه مبارزه  
را انتخاب كرده، مي فرمايند: »چه كسي است كه نداند مردم عزيز ما در 
سختي هستند و گراني و كمبود بر طبقه مستضعف فشار مي آورد، ولي 
هيچ كس هم نيست كه نداند پشت كردن به فرهنگ دول دنياي امروز و 
پايه ريزي فرهنگي جديد بر مبناي اسلام در جهان و بر خورد قاطع اسلامي 
با امريكا و شوروي، فشار و سختي و شهادت و گرسنگي را به دنبال دارد و 
مردم ما اين راه را خود انتخاب كرده اند و بهاي آن را هم خواهند پرداخت و 
بر اين امر هم افتخار مي كنند. اين روشن است كه شكستن فرهنگ شرق 

و غرب بي شهادت ميسر نيست.« 
حضرت امام )ره( در همين پيام، در مورد پيامد هاي اين مبارزه در راه خدا 
چنين مي نويسند:» مگر بيش از اين اس��ت كه ما ظاهراً از جهانخواران 
شكست مي خوريم و نابود مي شويم؟ مگر بيش از اين است كه ما را در دنيا 
به خشونت و تحجر معرفي مي كنند؟ مگر بيش از اين است كه با نفوذ ايادي 
قاتل و منحرف خود در محافل و منازل، عزت اسلام و مسلمين را پايكوب 
مي كنند؟ مگر بيش از اين است كه فرزندان اسلام ناب محمدي در سراسر 
جهان بر  چوبه هاي دار مي روند؟ مگر بيش از اين است كه زنان و فرزندان 
خرد سال حزب الله در جهان به اسارت گرفته مي شوند؟ بگذاريد دنياي 
پست ماديت با ما چنين كند ولي ما به وظيفه اسلامي خود عمل كنيم.« 

آري مكتب امام، خط و راه و رس��م امام اين اس��ت، اما امروز يك پايگاه 
اطلاع رساني كه ارگان مؤسسه اي است كه با رسالت حفاظت از انديشه هاي 
امام شكل گرفته و با پول بيت المال اداره مي شود، با كسي مصاحبه و آن 
را منتشر مي نمايد كه هدف اصلي اش در مصاحبه تحريف امام است. به 
راستي اين س��خنان و مواضع صريح و قاطع امام با اين سخن محمد رضا 
خاتمي در توصيف ولي فقيه با استناد به سيره امام چگونه جمع مي شود 
كه مي گويد: »او )ولي فقيه( بر اساس ولايتي كه دارد و بر اساس آن دانايي، 
آگاهي، تقوا و خلوصي كه دارد، تفسيري از دين ارائه مي كند كه زندگي را 
براي مردم راحت مي كند، نه اينكه زندگي را براي آنها سخت و پر  از حرج 
و ضرر كند.«  آيا امام واقعاً آنگونه بود كه اصلاح طلباني چون محمد رضا 
خاتمي وصفش مي كنند؟ آيا امام به دنبال اس��تفاده ابزاري از دين براي 
عافيت طلبي، راحت طلبي و رفاه مردم بود؟ يا اينكه امام به دنبال آن بودند 
تا مردم را در مسير درست زندگي كردن هدايت كنند؟ آيا امام به دنبال 
تأمين صرف دنياي مردم بود، يا اينكه مي خواست دنيا و آخرت مردم را با 
هم تأمين كند؟ آيا اكنون تأمين دنيا و آخرت مردم طبق نقشه راهي كه 
امام ترسيم كردند، جز مبارزه با امريكا و ايستادگي در برابر زياده خواهي هاي 
شيطان بزرگ، از راه ديگري تأمين مي شود؟ امروز پر چم مبارزه با امريكا 
در دستان كيست؟ امروز اصلاح طلبان مدعي خط امام با پرچمدار مبارزه با 
امريكا چگونه رفتار مي كنند؟ آيا اصلاح طلبان طبق سفارش امام پشتيبان 
ولايت فقيه هستند تا به كشور آسيبي نرسد، يا اينكه با تحريف امام و هزاران 
توجيه ديگر، به دنبال كنار آمدن با شيطان بزرگ به زعم خود براي تأمين 

رفاه و دنياي مردم هستند؟ 

دكتر يد الله جواني 

 رئيس قوه قضائيه با تأكيد 
بر اينكه دستگاه قضا در      گزارش يك 

رس�يدگي به پرونده فس�اد ۳ هزار ميلياردي، 
كارنامه درخشاني دارد، گفت:  در بحث رسيدگي 
به اين پرونده، هم از داخل و هم از خارج فشارهاي 

زيادي روي قوه بود. 
         

به گزارش فارس، آي��ت الله آملي لاريجاني  صبح 
ديروز در مراس��م تحليف 3۱۵ نفر از كارآموزان 
قضايي اظهار داشت: دستگاه قضايي يكي از اركان 
نظام جمهوري اسلامي است و امروز هجمه هايي 
كه به دستگاه قضايي در دنيا صورت مي گيرد به 
اين دليل اس��ت كه دس��تگاه قضا به عنوان ركن 
جمهوري اس��لامي پاي نظام ايستاده است. وي 
با اشاره به هجمه هاي حقوق بشري عليه دستگاه 
قضايي گفت: نظام قضايي ايران خود را مس��ئول 
مي داند كه براي تحقق اهداف جمهوري اسلامي 
تلاش كند و بسياري از تخطئه ها  عليه قوه قضائيه 
به اين جهت است كه ما به قانون عمل مي كنيم. 
آملي لاريجاني با تأكيد بر اينكه قوه قضائيه به دور 
از سر و صداي رسانه اي كارش را انجام مي دهد، 
گفت: من هميش��ه با كار تبليغاتي مخالف بودم 
چراكه در شأن دستگاه قضايي نيست البته با كار 

رسانه اي مشكلي ندارم. 
    كارنامه درخشان در پرونده فساد ۳ هزار 

ميلياردي
آيت الله آملي لاريجاني در ادامه س��خنان خود با 
اشاره به خطير بودن امر قضا گفت: قضاوت شأن 
بالاي��ي دارد و بايد عظمت و اهمي��ت امر قضا را 
بدانيد. وي با تأكيد بر اينكه دس��تگاه قضايي در 
برخورد با مفاسد، كارنامه درخشاني دارد، گفت: 
در پرونده فس��اد 3 هزار ميلي��اردي، قوه قضائيه 
خيلي ايستادگي كرد، از همان اول عده اي گفتند 
قوه قضائيه نمي تواند، رسانه هاي بيگانه گفتند قوه 
قضائيه توان رسيدگي ندارد. از درون هم افرادي 
كه دست ش��ان آلوده بود و مرتبط بودند، فش��ار 
مي آوردند، اما دس��تگاه قضايي با سعه صدر اين 
پرونده را رسيدگي كرد و برخي از پرونده ها مفتوح 
و تحت رسيدگي است. وي ادامه داد: همچنين در 
عرصه سياسي، مفاسد اجتماعي، برخورد با اشرار 
و متجاوزين هم قوه قضائيه كارنامه بسيار خوبي 
دارد. آيت الله آملي لاريجاني ادامه داد: من همين 

جا مي خواهم از تمام قضات شريف دستگاه قضا 
تش��كر كنم، ما قريب ۱۵ ميليون پرونده داريم و 
اين بار بسيار سنگين را قضات و كاركنان دستگاه 
قضايي به دوش مي كشند كه بدون منافع مادي 

كار مي كنند و بايد از آنها تشكر كنم. 
   قضات از ملامت ملامت كنندگان نترسند

آمل��ي لاريجان��ي در ادامه تصريح ك��رد: برخي 
سخن ها در باب قضات و دس��تگاه قضايي گفته 
مي شود كه ظلم اس��ت؛ ممكن است يك قاضي 
در يك جايي رشوه بگيرد، اما عده اي اين موضوع 
را تعميم مي دهند و مي گويند همه در دس��تگاه 
قضايي رشوه مي گيرند كه اين موضوع غلط است. 
رئيس قوه قضائيه خطاب ب��ه كارآموزان قضايي 
گفت: شما بايد راه حق را انتخاب كنيد و از ملامت 
ملامت كنندگان نترسيد، همانقدر كه كار دستگاه 
قضايي مهم و تأثيرگذار اس��ت، ما هم در مقابل، 
وظايفي را پيدا مي كنيم. آمل��ي لاريجاني ادامه 
داد: اولين توصيه من به شما داشتن دانش قضايي 
است، به هيچ وجه به آنچه كه در دانشگاه يا حوزه 
فراگرفتيد يا در كارآموزي با آن آشنا شديد، اكتفا 
نكنيد و به دانش خود بيفزاييد. رئيس دس��تگاه 
قضايي با تأكي��د بر اينكه قض��ات كار فوق العاده 
دشواري دارند، گفت: مس��ئله ديگري كه بايد به 
آن توجه كني��م، بحث عدالت اس��ت، مخصوصاً 
اگر انس��ان براي اعمال قدرت، دور از جاي خود 
وسوسه ش��ود؛ اين قدرت را به شما داده اند براي 
اينكه احق��اق حق كنيد نه اينك��ه اجحاف حقي 

صورت بگيرد. 
     رحيمي  بدون ملاحظه محاكمه شد

حجت الاسلام والمسلمين هادي صادقي، معاون 
فرهنگي قوه قضائيه هم روز گذش��ته در نشستي 
خبري با اشاره به اينكه مس��ائل قضايي مسائلي 
نيس��تند كه با هيجانات زيادي كه از نوع خواص 
زدگي يا عوام زدگي باش��ند، س��ازگاري داشته 
باشد، گفت: در حال حاضر پرونده هاي مهمي در 
دستگاه قضايي مورد قضاوت قرار گرفته است يا در 
حال قضاوت هستند، براي مثال پرونده محمدرضا 
رحيمي معاون اول دولت دهم يكي از پرونده هاي 
بسيار مهم بود. صادقي تصريح كرد: اين پرونده از 
چند جهت قابل طرح است؛ يكي از جهت اجراي 
عدالت و ديگري از جهت اقتدار قوه قضائيه كه در 
اين راستا نيز تحليل هاي مختلفي وجود داشت و 

تعداد كثيري از برخورد قاطع قوه قضائيه در اين 
پرونده احساس رضايت داشتند. 

صادقي با بيان اينكه برخورد مقتدرانه بايد با عدالت 
همراه باشد، تصريح كرد:  در حال حاضر نمي خواهم 
در رابطه با اينكه اين حكم عادلانه يا ناعادلانه بوده 
حرف بزنم كه حتماً عادلانه بوده است، اما كاري 
كه صورت گرفته كاري بسيار ارزشمند محسوب 
مي ش��ود  زيرا اين فرد يكي از مسئولان بلند پايه 
در دستگاه اجرايي بود و س��وابق خدمتي بسيار 

زيادي داشت. 
اين مقام مس��ئول قضايي ادامه داد: همچنين اين 
فرد از نظر دسته بندي هاي سياسي جزو خودي ها 
محسوب مي شد كه البته الان نيز او را جزو خودي ها 
مي دانيم اما يك خودي متخلف، لذا مي دانيم كه 
اين فرد بايد مج��ازات مي ش��د و از اين جهت نيز 
ش��كرگزاريم كه فرد متخلف در حال تحمل كيفر 
است، اما آرزو مي كرديم كه  اي كاش فردي متدين 
و معتقد به اخلاق و مس��ائل ارزش��ي دچار تخلف 
نمي شد. وي گفت: در هر صورت اين موضوع پيش 
آمده و شايد وي هم در حال حاضر ناراحت باشد و 
حتماً از موضوع پيش آمده درس گرفته و پشيمان 
شده است، البته باب توبه نيز باز است، لذا بايد تأكيد 
كرد كه دستگاه قضايي بدون هيچ گونه ملاحظات 

قضايي اين فرد را محاكمه كرد. 
   ۱2 اتهام در پرونده سنگين » م. ه«

معاون فرهنگي قوه قضائيه در ادامه صحبت هايش 
با اش��اره به پرونده ديگري اظهار ك��رد: پرونده 
 ديگ��ري كه در ح��ال حاضر در حال رس��يدگي 

است، پرونده »م. ه« است كه بسيار سنگين است 
و در آن ۱2 اتهام وج��ود دارد. قاضي اين پرونده 
بس��يار دقيق، برجس��ته و عادل اس��ت و سوابق 
درخش��اني دارد و تنها او نيس��ت و قضات ديگر 
نيز نظر مي دهند و چندين قاضي در ديوان عالي 
كشور بستگي به ميزان حكم نظر مي دهند. وي با 
بيان اينكه فرآيند رسيدگي به اين پرونده در حال 
طي شدن است، خاطرنشان كرد: انتظار اين است 
كه در اين پرونده هم اقتدار و هم عدالت اجرا شود 
اما بعضاً در رسانه ها مشاهده مي كنيم كه تنها يك 
سوي مسئله را مي بينند زيرا يك عده طالب اقتدار 
هستند و كاري به عدالت ندارند و معتقدند اين آقا 
بايد محكوميت سنگيني داش��ته باشد و مدعي 
هس��تند كه اگر محمدرضا رحيمي به ۱۵ سال 
حبس محكوم شده بود اين فرد بايد حكمش ۱۵۰ 
سال حبس باشد كه اين حرف نه منطق حقوقي و 

نه منطق عقلاني و نه منطق سياسي دارد. 
معاون فرهنگي قوه قضائيه همچنين گفت: اين 
سبب آفت هاي زيادي مي شود و همواره ذهنيت 
عمومي را خدش��ه دار و اش��تهاي كاذب در توده 
مردم ايجاد مي كند كه موجب مي شود انتظارات 
از دستگاه قضايي در اين پرونده آنچنان بالا رود 
كه افراد به هيچ حكمي قانع نشوند. وقتي انتظار 
را در افكار عمومي به س��قف ۱۵۰ سال رسانديد 
نتيجه اش آن مي شود كه اگر به اين فرد پنج سال 
حكم دهند، مي گويند كم بود. اين روش غلطي در 
برخورد با پرونده هاي قضايي است. كساني ديگر 
هم به شيوه هاي ديگر مقايس��ه مي كنند، بدون 

اينكه اسناد و پرونده را ديده باشند. 
   مي خواهند پرونده م. ه را سياسي جلوه 

دهند
صادقي اف��زود: در روزهاي گذش��ته مش��اهده 
كرده ايم كه بسياري از اين گروه ها به جاي قاضي 
حكم صادر مي كنند و عده اي هم جمع آوري تومار 
راه مي اندازند و عده اي هم فشار مي آورند كه فشار 
گروه هاي مختلف باعث مي ش��ود فشار عوامانه 
و خواصانه نيز به وجود  آيد. فش��ار عوامانه همان 
هيجانات است و فشار خواص آن است كه عده اي 
مي خواهند از رانت استفاده كنند كه هر دو غلط 
است و قاضي بايد بدون اين فشار ها حكم مربوط 
را صادر كند، البته مسئولان عالي قضايي از جمله 
رئيس قوه قضائيه و ديگر مس��ئولان مقابل اين 
فشار ها مي ايستند. وي ادامه داد: جو و فضايي كه 
در رسانه ها وجود دارد فضاي سالمي براي كارهاي 
حقوقي نيس��ت. از يك طرف عده اي اين پرونده 
را سياس��ي مي كنند و مي گويند اصل محاكمه 
سياسي اس��ت و آن فرد بي گناه است كه حرفي 
غلط اس��ت و از س��وي ديگر عده اي مي خواهند 
آنقدر اشتها را بالا ببرند كه هر حكمي هم صادر 
شود مردم راضي نباشند. هرجوري قاضي حكم 
دهد گروه زيادي ناراضي مي ش��وند و اين گروه 
فقط طرفين دعوا نيس��تند. مردم را هم ناراضي 
مي كنند و اين خيانتي است كه به افكار عمومي 
مي ش��ود. معاون فرهنگي قوه قضائيه بيان كرد: 
البته بعضا ادعاهاي ديگري نيز مطرح مي ش��ود 
كه مثلًا اين پرونده محك و آزموني براي دستگاه 
قضايي است، اما چه كسي مي تواند بگويد كه اين 
آزمون درست بوده است يا خير؟ آيا افرادي كه از 
محتويات پرونده خبر ندارند مي توانند در رابطه 
با اين موضوع قضاوت عادلانه داش��ته باشند؟ در 
واقع كس��ي مي تواند آزمون بگيرد كه در مسند 
بالا تر مانند قضات ديوان عالي كش��ور باشد. تنها 
آنان هس��تند كه مي توانند بگوين��د رأي قاضي 
درست بوده است يا خير. وي تصريح كرد: اينكه 
مقايسه صورت مي گيرد و عده اي پيشاپيش حكم 
صادر مي كنند مضر به حال جامعه و انقلاب است 
و اگر آنها دلسوز انقلاب باش��ند، اين كار را انجام 

نمي دهند. 

فرمانده دانشگاه افسري و تربيت پاسداري امام 
حسين)ع( گفت: در اقتصاد مقاومتي، سپاه در 
همه ابعاد اعم از س�لاح، تجهي�زات و مهمات 
بالاي 90 درصد به خودكفايي رس�يده است. 
به گ��زارش خبرنگاران، س��ردار مرتضي صفاري 
روز گذش��ته در حاشيه س��ومين همايش علوم 
و مهندس��ي دفاعي در س��پاه با رويكرد اقتصاد 
مقاومت��ي در جم��ع خبرن��گاران در رابط��ه با 
دس��تاوردهاي اي��ن همايش در حيط��ه اقتصاد 
مقاومتي اظهار داشت: موضوع اقتصاد مقاومتي 
موضوعي است كه از پارسال و به خصوص امسال 

به صورت جدي به آن پرداخته شده است. 
وي تصريح ك��رد: در س��ال 9۱ و 92 دو دوره از 
اين همايش را برگزار كرديم اما امس��ال يكي از 
موضوعات جدي ما در رابطه با اقتصاد مقاومتي 
است، از همين رو در اين نشست هاي تخصصي به 
ابعاد گسترده اقتصاد مقاومتي پرداخته مي شود 
و تلاش ما اين اس��ت كه به صورت كاربردي اين 
موضوع را دنبال و ب��ا ارائه نظريه هاي مختلف در 
اين باره بتوانيم اقدامات گسترده اي را پياده كنيم. 
حت��ي در فراخوان مقاله ك��ه در رابطه با موضوع 
همايش ترتيب داده بودي��م، از ۱۶4 مقاله ۱۱9 
مقاله كاربردي انتخاب ش��دند كه ابعاد مختلف 
مهندسي و اقتصاد مقاومتي پرداخته شده است. 
سردار صفاري گفت: در رابطه با اقتصاد مقاومتي، 
س��پاه در همه ابعاد اع��م از س��لاح، تجهيزات و 

مهمات بالاي 9۰ درصد به خودكفايي رس��يده  
كه در موارد خاص نيز با مهندس��ي معكوس و با 
بهينه سازي به رشد خوبي رس��يده ايم و در همه 
عرصه هاي خودكفاي��ي نيز ق��دم برمي داريم و 
بايد اين موضوع الگويي در سراس��ر كشور شود 
كه در اين راس��تا قدم برداشته ش��ود. وي تأكيد 
كرد: نكت��ه اي در اينجا وجود دارد كه دش��منان 
در تلاش هس��تند تا جن��گ فراگي��ر اقتصادي 
را عليه كش��ور ما ص��ورت دهن��د و از همه ابعاد 
اس��تفاده مي كنند تا روحيه اقتصاد مقاومتي را 
از ما بگيرند و بش��كنند. به عنوان مثال موضوعي 
كه مقام معظم رهبري فرموده ان��د آن بود كه ما 
بايد تولي��دات داخل را افزايش دهي��م كه اين از 
تحقق تحريم هاي اقتصادي جلوگيري مي كند و 
بايد اين به عنوان يك محور كاري قرار گيرد زيرا 
دشمن سرمايه گذاري شديدي كرده است تا هر 
قسمت كشوري كه مي خواهد توليد داخلي داشته 
باشد با انجام جنگ رواني و هزينه هاي هنگفت و 
كارش��كني با عوامل خارجي يا داخلي به دنبال 

ايجاد خلل در توليد داخل است. 
فرمانده دانشگاه افس��ري و تربيت پاسداري امام 
حس��ين )ع( افزود: اكنون تبليغات زيادي عليه 
توليدات داخلي از سوي دشمنان صورت گرفته 
كه مي خواهند با ايجاد جوي مسموم توليد داخل 
را زير سؤال ببرند و مي خواهند طوري جا بيندازند 
كه هزينه توليد داخل از واردات بيش��تر است تا 

كمتر مردم س��مت توليد بروند و اكنون دشمن 
به ش��دت جنس هاي خارجي را تبليغ مي كند تا 
فرهنگ ما را مورد هدف قرار دهد و مصرف گرايي 
و تجمل گراي��ي را در بين آحاد مل��ت در جامعه 
ترويج دهد. سردار صفاري تأكيد كرد: متأسفانه 
دولت ما اين موض��وع را درك نكرده و به صورت 
ضرب الاجلي اعلام مي كند كه واردات خودروهاي 
لوكس، ميوه، برنج و از اين قبيل آزاد است كه اين 
موضوع براي كشور بسيار خطرناك است و توليد 

داخل متوقف مي شود. 
وي اظهار داش��ت: دش��من هزينه ه��اي زيادي 
را صرف تبليغ��ات عليه تولي��دات داخلي ايران 
مي كند كه عوامل و جريان ه��اي نفوذي نيز در 
كشور به دنبال جوسازي منفي براي ايجاد خلل 
در تولي��دات داخلي هس��تند، از همي��ن رو اگر 
هوش��يارانه عمل نكنيم، بيكاري، فساد و فقر در 
جامعه افزايش پيدا مي كند. به همين جهت است 
كه مقام معظم رهبري و ام��ام راحل بر امر توليد 

داخلي و خودكفايي در هم��ه امور تأكيد ويژه اي 
داشتند و دارند. 

فرمانده دانش��گاه افس��ري و تربيت پاس��داري 
امام حس��ين )ع( در ادامه بيان كرد: ش��عار »ما 
مي توانيم« در جنگ اتفاق افتاد و ما با توانمندي، 
اتكا به نيروي داخلي و جوان��ان و منابع معدني و 
زيرساخت هاي خوبي كه داريم مي توانيم به رشد 

كافي برسيم. 
      »م�ا مي توانيم«، شمش�ير برنده مقابل 

استكبار
س��ردار مرتضي صفاري همچني��ن در همايش 
علوم و مهندس��ي دفاعي در س��پاه ب��ا رويكرد 
اقتصاد مقاومتي تصريح كرد: علم س��بب قدرت 
و عزت كش��ور اس��ت، از همين رو باي��د راه هاي 
كشف نشده را پيدا كنيم و بايد بدانيم اين اعتقاد 
به »ما مي توانيم« يك شمش��ير برنده در مقابل 

استكبار جهاني است. 
فرمانده دانشگاه افس��ري و تربيت پاسداري امام 
حسين)ع( خاطر نشان كرد: بايد در باب توسعه 
علم همه بس��يج و پيشگام ش��ويم زيرا دشمن با 
ايجاد جنگ ن��رم مي خواهد فكر و انديش��ه را از 
جوانانمان بگيرد و به س��مت خود بب��رد لذا بايد 
هوش��مندانه رفتار كني��م و غافل نش��ويم و اين 
همايش نيز در راستاي پياده سازي فرمايش هاي 
مقام معظم رهب��ري درباره اقتص��اد مقاومتي و 

مقابله با دشمن جلو مي رود. 

سردار صفاري: دشمن به دنبال توقف توليد داخل است

آملي لاريجاني: فشار به دستگاه قضايي زياد است
معاون فرهنگي دستگاه قضا: پرونده »م. ه« با 12 اتهام بسيار سنگين است

آيت الله آمل�ي لاريجان�ي: در پرونده 
فس�اد ۳ هزار ميلي�اردي، قوه قضائيه 
خيلي ايس�تادگي كرد، از هم�ان اول 
عده اي گفتند ق�وه قضائيه نمي تواند، 
رس�انه هاي بيگانه گفتند قوه قضائيه 
توان رسيدگي ندارد. از درون هم افرادي 
كه دست شان آلوده بود و مرتبط بودند، 
فشار مي آوردند، اما دستگاه قضايي با 

سعه صدر اين پرونده را رسيدگي كرد

     نگاه 


